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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem fejleszti a kormány a kerékpárosokat 
kiszolgáló ivókutak hálózatát? 2. rész" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Hazánkban is egyre többen hódolnak szabadidejükben a kerékpározásnak, amely egy nagyon 
örömteli jelenség, éppen ezért fontos lenne a lehető legtöbb módon segítséget nyújtani számukra 
ehhez a tevékenységhez. Ennek egyik fontos része véleményem szerint az lenne, hogy a bicikliutak 
minél jobban ki legyenek építve a kerékpárosokat kiszolgáló ívóvíz-lelőhelyekkel.

A nyár folyamán gyűjtött személyes tapasztalataim azonban azt mutatják, hogy sajnos ilyen 
szempontból egyes területek komoly lemaradásban vannak. Ilyen az ország legnépszerűbb biciklis 
útvonala, a Balaton-kör is, amely esetében annak ellenére, hogy nyáron naponta több ezren 
bicikliznek rajta, mégis nagyon szegényesen van kiépítve ivókutakkal. Vannak ugyan ivókutak, de 
azok nagyon sok esetben nem a bicikliútvonal mentén, az pedig nem várható el a kerékpárosoktól, 
hogy egyes településeken bolyongjanak ivókutakat keresgélve.

Az útvonal egyre növekvő népszerűsége kifejezetten indokolná, hogy bizonyos időközönként 
ivókutak segítségével csillapíthassák a szomjukat a kirándulók. Jelenleg azonban kénytelenek az 
emberek drága büfékből vásárolni innivalót, ami kellemetlenséget okozhat annak fényében, hogy 
mennyivel egyszerűbb lenne a közkutakon feltölteni hideg vízzel a kulacsaikat. Úgy gondolom, 
hogy ehhez minden embernek joga van hozzáférnie, az államnak pedig biztosítania kell hozzá a 
lehetőséget. Egy program keretében – a meglévő, de elzártak újranyitásával, valamint új kutak 
kiépítésével – megoldható lenne ez a jogos panasz.

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérdezném Öntől, hogy miért nem építenek ki több kutat a Balaton mellett, kimondottan a 



bicikliutak mentén?

Várom érdemi válaszát!
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